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با وجود دروغ در میان قدرتمندان مدعی انقلابیگری، جامعه به حجاب بی اعتنا می شود
به نام اسلام و به نام حضرت فاطمه زهرا سلامالله علیها که امروز سالروز تولد اوست مقررات سختگیرانهای را در جامعهای به اجرا درمیآورند که نه

اسلامی است و نه با فرهنگ فاطمی منطبق است.

به گزارش سایت خبری پرسون، روزنامه جمهوری اسلامی نوشت:افرادی که در سالهای اخیر در جامعه ما مطالبی درباره حجاب گفته و میگویند و
مینویسند و ایرادهائی به نوع برخورد مسئولین با زنان و دختران غیرمحجبه اعم از کمحجاب و بیحجاب دارند، بهیچوجه منکر اصل وجوب حجاب
نیستند. اگر در میان آنان کسی اصل وجوب حجاب را قبول ندارد، باید او را خارج از دایره مباحث جاری بدانیم و چون از حکم اسلامی اطلاع درستی

ندارد با او سروکاری نداشته باشیم.

در دایرهای که معتقدان به وجوب حجاب قرار دارند، آنچه باید مورد توجه قرار گیرد ولی متأسفانه نمیگیرد اینست که شیوههائی از قبیل «یک بام و دو
هوا» و «وادار کردن به جای انگیزهدار کردن» در مورد اجرای احکام دین هرگز جواب نمیدهند.

چنین شیوههائی در مورد اجرائی کردن قانون هم جواب نمیدهند کمااینکه در جامعه خودمان میبینیم وقتی در سطح توانگران و قدرتمندان اقدامات
خلاف قانون صورت میگیرد، در میان مردم عادی آمار سرپیچی از قانون افزایش مییابد.

وقتی عدهای از مقامات به بخشهائی از احکام اسلام عمل نمیکنند، مردم عادی علاوه بر آن بخشها به سایر احکام اسلامی هم بیاعتنا و حتی
بیاعتقاد میشوند. وقتی دروغ و دغل در میان عدهای از قدرتمندان مدعی اسلامخواهی و انقلابیگری نهادینه میشود، همین رذائل و علاوه بر آنها کنار

گذاشتن احکامی مانند حجاب نیز توسط مردم عادی مورد بیاعتنائی قرار میگیرد.

وقتی شما از یکطرف حجاببان برای جلوگیری از بیحجابی یا بدحجابی میگمارید و از طرف دیگر در مصاحبههای تلویزیونیتان به وقت نیاز و مصلحت!
از زبان زنان و دختران بدحجاب و گاهی حتی بیحجاب برای انقلاب و نظام و لزوم شرکت در انتخابات و راهپیمائی 22بهمن تأیید میگیرید و پخش

میکنید، در عمل بدحجابی و بیحجابی را ترویج میکنید. نتیجه استفاده از شیوه «یک بام و دو هوا» همین است.

روش غلط دیگری که آنهم برای اجرای احکام دین جواب نمیدهد اینست که عدالت را از جامعه بگیرید و تبعیض و ناداری را جای آن قرار بدهید و در
همان حال به مردم بگوئید باید به تکتک احکام اسلام عمل کنید. جواب مردم به شما اینست که قبل از هر چیز شما خودتان عدالت را به جامعه
برگردانید و تبعیض و فقر و گرانی را از بین ببرید آنگاه از ما انتظار عمل به احکام اسلام را داشته باشید. انصاف اینست که حق با مردم است و مسئولین
باید این واقعیت را درک کنند که اجرای عدالت، انگیزه ایجاد میکند و مردم با چشیدن مزه عدالت، خود به خود به احکام دین پایبندی نشان خواهند

داد. یعنی «وادار کردن» جواب نمیدهد ولی «انگیزهدار کردن» حتماً جواب میدهد.


